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   NOSIMY ODBLASKI,      
         BO   WARTO !

Nosimy odblaski

Tak pracujemy...

Zespół redakcyjny 
               w pracy...
            

Od nowego roku szkolnego
nasz zespół redakcyjny
poszerzył swój skład.
Odeszły od nas do
gimnazjum dziennikarki:
Kinga Skałoń i Patrycja
Oleksyk, ale dołączyli do
redakcji uczniowie z klas III
- VI. Obecnie nasza
drużyna dziennikarska liczy
dziewięć osób, a przewodzi
nam Pani Krystyna Gotfryd.
Każdy z nas ma określone

role w zespole, wspólnie
planujemy pracę,
omawiamy treść artykułów,
szukamy ciekawych
tematów. Jesteśmy też
otwarci na Wasze
propozycje.  
Informujcie nas o tym, co
chcielibyście znaleźć w
naszym piśmie.
JESTEŚMY DLA WAS! 
Oto nasz skład:
Klara Olszewska

Weronika Legutko
Magdalena Kierońska
Natalia Dzięciołowska
Weronika Nadolnik
Marzena Rzepka
Małgorzata Klimczak
Karolina Skałoń 
Stanisław Gotfryd 

We wrześniu w szkole
zostały rozdane opaski 
oraz odblaskowe kamizelki.
Nauczyciele prosili, aby
uczniowie w drodze do i ze
szkoły zakładali je. Niedługo
potem Samorząd Uczn.
ogłosił konkurs, który polega
na tym, że bez zapowiedzi
będzie sprawdzane, kto nosi
te elementy. I tak też

się stało. Spośród wielu
uczniów tylko kilku w jeden
październikowy dzień miało
na sobie kamizelki i opaski
odblaskowe - oni też zostali
nagrodzeni.
Moim zdaniem, pozostali nie
zdają sobie sprawy, jak
wiele ryzykują.    (nati)

   KOLOROWE   ODBLASKI  
       W NASZEJ   SZKOLE

29 października bieżącego
roku o godzinie 11.00 w
naszej szkole odbyły się
 ćwiczenia ewakuacyjne na
wypadek pożaru.  Potem
brzozowscy strażacy
prezentowali  sprzęt
gaśniczy i demonstrowali
gaszenie pożaru. (rzenka)   
  

  Ćwiczenia ewakuacyjne 
      i pokazy strażackie

Ewakuacja

 Uczniowie nagrodzeni    w
   konkursie "Jestem
 widoczny na drodze":
Mateusz, Mariusz, Magda 
i Michał Kierońscy, Mateusz
Potępa, Bartek Łabuz,
Wiktor i Klemens Gniadek,
Ewa Cieśla, Kamil Gniadek
Gratulujemy tym, którzy
dbają o bezpieczeństwo!

S.G.

K.G.

(rzena)
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        WYWIAD MAGDALENY SZCZEPANIK 
         Z AUTOREM "OPOWIEŚCI Z NARNII"

- Dzień dobry. Mam na imię Magda i chciałabym zadać Paniu kilka pytań.
- Dzień dobry. Oczywiście bardzo chętnie.
- Czy pamięta Pan z ilu książek składa się cykl powieści "Opowieści z
 Narnii"?
- O ile dobrze liczę to jest ich siedem.
-  A czy wymieni Pan ich tytuły ?
- Oczywiście : " Lew, czarownica i stara szafa", "Książę Kaspian ", "Podróż
 wędrowca do świtu", "Srebrne krzesło", "Koń i jego chłopiec",  "Siostrzeniec
czarodzieja", "Ostatnia bitwa".
- Dlaczego przyjaciele mówili do Pana Jack?
- Ponieważ nie podobało mi się imię nadane przez rodziców od dzieciństwa i
kazałem mówić do siebie tym imieniem.
- Jaki przedmiot lubił Pan w szkole?
- Byłem świetny z literatury.
- Wobec tego, jakiego przedmiotu Pan nie lubił?
- Byłem kiepski z matematyki, dlatego jej nie lubiłem.
- Kiedy Pan zaczął pisać ?
- Pierwsze pomysły pisania przyszły w wieku sześciu lat.
- Czy spodziewał się Pan, że Pańskie książki będą tak popularne wśród
młodzieży?
- Cieszę się z tego powodu, ponieważ dzieci powinny czytać dużo książek.
- Czy podobają się Panu swoje książki ?
- Tak, bardzo mi się podobają.
- Komu Pan zadedykował swoją pierwszą opowieść?
- Zadedykowałem ją swojej chrześnicy Lucy, ponieważ chciałem poznać jej
opinię.
- Czy wybrałby się Pan ze mną do kina na film nakręcony na podstawie
 Pana książki ?
- Tak chętnie.                                                                                     ( lena)

Pani Agata Karplewicz od 1.09.2013 r. uczy nas WDŻwR. Jest bardzo
miłą i sympatyczną osobą. Bardzo lubimy mieć  z nią lekcje. Poniżej
wywiad, który przeprowadziła z nauczycielką nasza dziennikarka
Weronika Nadolnik.                                                       
                                                                                          

wywiad z panią

- Ile lat pracuje Pani w szkole?
- Pracuję w szkole 8 lat.
- Czy lubi Pani pracę nauczyciela?
- Tak lubię swoją pracę, lubię uczyć.
- Jakich przedmiotów Pani uczy?
- Biologii i wychowania do życia w rodzinie.
- Dlaczego wybrała Pani akurat te przedmioty?
- Od kiedy pamiętam, interesowałam się światem roślin, zwierząt, a  
 szczególnie budową organizmu człowieka. Dlatego też studiowanie biologii.
- Co Pani uważa za swój największy sukces zawodowy?
- Osiągnięcie uczniów wysokich lokat w konkursie „Poznajemy Parki
 Krajobrazowe Polski”.
- Jaki są wady, a jakie zalety pracy nauczyciela?
- Wady: różne sytuacje problemowe, które się pojawiają,
  zalety: możliwość rozwijania się, kontakt z młodymi ludźmi.
- Jakich uczniów Pani lubi?
- Lubię uczniów kulturalnych, obowiązkowych, takich, którzy uczą się na
 miarę swoich możliwości.
- Czy od początku Pani pracowała w tym zawodzie?
- Tak, po studiach rozpoczęłam pracę w szkole.
- Czy trudno było zdobyć taką wiedzę, by można było zostać nauczycielem?
- Każde studia wymagają wysiłku, przygotowywania się do egzaminów.
- Ile godzin dziennie spędza Pani w szkole?
- W szkole spędzam codziennie około 7 godzin.
- Dziękuję bardzo Pani za rozmowę.
- Ja również dziękuję. (wera)

Wywiad z Panią Karplewicz

            WYWIAD Z PANIĄ 
        AGATĄ KARPLEWICZ 

      WYWIAD MAGDALENY KIEROŃSKIEJ 
              
   Z DUCHEM JEJ DZIADKA...

Kiedyś stanęłam nad grobem mojego dziadka i zaczęłam się modlić.
Nagle usłyszałam głos, który powiedział: 
- Witaj, moja wnusiu.
Zaczęłam krzyczeć, ale nie potrafiłam zrobić ani kroku. 
- Jestem twoim zmarłym dziadkiem Zbysiem.
- Jeśli tak, to powiedz, dlaczego umarłeś tak młodo?
- Pan Bóg zdecydował, że jestem bardziej potrzebny w niebie i dlatego mnie
zabrał. Wiedział, że dacie sobie radę beze mnie.
- Dziadziu, a czy Ty widzisz to, co my robimy na ziemi?
- Każdego dnia i nocy jestem z wami. Wspieram was i pomagam wam.
Pamiętaj Madziu, żebyś była dobrym
człowiekiem. Pan Bóg zapisuje wszystkie dobre uczynki.
- Zawsze chciałam Cię poznać i powiedzieć ci, że bardzo Cię kocham.
- Ja również was wszystkich kocham. Tak naprawdę nigdy was nie
opuściłem, bo moja dusza jest z wami. Do zobaczenia.  (lena)

WERA
wera
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               ŚWIĘTO NIEPODLEGŁOŚCI
                            W SZKOLE    
                                                           

Dnia 8.11. 2013 r. w
szkole odbył się apel
z okazji Święta
Niepodległości w
wykonaniu uczniów
klas III i VI. Potem
nastąpił konkurs
pieśni patriotycznych.
Jury wybrało trzy
najlepsze zespoły.
Otrzymały one cenne
nagrody, ale ich
zdaniem największą
radość sprawił im
sam udział w
konkursie.       

Cześć Amani!
Na początku tego listu chcemy Cię przeprosić, że długo nie pisaliśmy do Ciebie.
Opowiemy Ci o wycieczce do Krakowa, która była bardzo ciekawa. Obejrzeliśmy przedstawienie pt. "Aksamitny królik" w teatrze Groteska. Przedstawienie
to wzruszyło wiele osób. Po wyjściu z teatru udaliśmy się na Rynek, gdzie wysłuchaliśmy hejnału i weszliśmy do Kościoła Mariackiego.Następnie poszliśmy
zwiedzać Podziemia Rynku, gdzie byliśmy pięć metrów pod ziemią.T am znaleźliśmy się w dawnym Krakowie. 
Po zwiedzeniu muzeum przeszliśmy Drogą Królewską pod Wawel, a tam czekał na nas autokar. Potem pojechaliśmy do parku wodnego. 
Tam bawiliśmy się w brodziku, zjeżdżaliśmy na zjeżdżalniach, szliśmy tęczową ścieżką. 
W listopadzie pamiętamy o zmarłych. byliśmy na cmentarzu wojskowym, złożyliśmy kwiaty, zapaliliśmy świeczki. 
W tym miesiącu przypada święto narodowe Polski - mamy wtedy w szkole akademie, konkursy, apele z tym związane. 
A co u Ciebie? Mamy nadzieję, że wszystko w porządku, jesteś zdrowy. Życzymy Tobie i Twoim bliskim wszystkiego dobrego!
Gorąco Cię pozdrawiamy. Napisz do nas.                                   Uczennice klasy IV

List do Amaniego  
Amani jest Rwandyjczykiem i naszym podopiecznym w ADOPCJI SERCA - akcji prowadzonej przez Samorząd Uczniowski. Dwa razy w roku zbieramy
pieniądze i wysyłamy na jego naukę, podręczniki, ubrania. Obecnie uczy się w szkole krawieckiej. Cieszymy się, że możemy w ten sposób pomagać.
Poniżej ostatni list wysłany do naszego "brata".

Podczas występu

              JAK PRACUJE                      
   NASZ SKLEPIK SZKOLNY?

11 listopada 1937 r. - 19 lat po zrzuceniu przez Polskę jarzma zaborów -
odbyły się pierwsze obchody Święta Niepodległości jako święta
państwowego. Ustanowiono je ustawą sejmową z 23 kwietnia 1937
roku, podpisaną przez prezydenta Ignacego Mościckiego.

Data święta upamiętniającego odzyskanie przez Polskę niepodległości po
123 latach zaborów, była w II Rzeczypospolitej sprawą dyskusyjną. 
Z punktu widzenia piłsudczyków najważniejszym wydarzeniem było
przybycie 10 listopada do Warszawy z magdeburskiej twierdzy Józefa
Piłsudskiego. Z kolei lewica przekonywała o znaczeniu utworzonego w
Lublinie rządu Ignacego Daszyńskiego.
W okresie międzywojennym to jednak 11 listopada był obchodzony jako
nieoficjalne Święto Niepodległości, celebrowane zwłaszcza przez
wojskowych. Data ta upamiętniała dzień, w którym Rada Regencyjna
przekazała Józefowi Piłsudskiemu władzę wojskową oraz naczelne
dowództwo podległych jej wojsk polskich. (nati)

Ekspedientki w akcji

Od września tego roku w szkolnym sklepiku sprzedają Marzena Rzepka
i Klara Olszewska. Dwie uśmiechnięte i miłe ekspedientki! Zachęcają
nas jak mogą do zakupu towarów, wśród których nie brakuje: słodyczy,
napojów, a zdarzają się też i owoce oraz przybory szkolne. Dziewczyny
dzięki tej pracy pomagają nam przeżyć każdy uczniowski dzień. One
same zdobywają przy tym nie lada umiejętności: prowadzenia własnej
działalności gospodarczej, uczą się odpowiedzialności za powierzone
im zadania, nabywają też umiejętność planowania i organizowania
pracy, gospodarowania swoim czasem wolnym. Poświęcają swój wolny
czas nie tylko w czasie przerw między lekcjami, ale także po
zajęciach, dbają o porządek i czystość w zajmowanym
pomieszczeniu. Ich praca przynosi szkole wymierne korzyści, bowiem z
wypracowanych środków niejeden raz opiekunka szkolnego sklepiku,
p. Joanna Juruś dofinansowuje nasze wycieczki szkolne, czasem
kupuje się za te pieniądze pomoce dydaktyczne.
Dziewczyny wiedzą, że są bardzo potrzebne społeczności szkolnej -
niejednego ucznia uratowały od śmierci głodowej.:) Dzięki Wam! (wera)(nati)

S.G.
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   Przygotowania do zawodów w tenisa stołowego

           Z wizytą w stolicy Małopolski

   30 października w środę o godz. 6:45 wyruszyliśmy do Krakowa - dawnej
stolicy Polski. Było nas 35 osób - uczniów klas od II do VI.
  
     Po przyjeździe na miejsce poszliśmy obejrzeć ,,Aksamitnego Króliczka"
w teatrze Groteska. Gdy wyszliśmy z teatru, udaliśmy się na Rynek i do
Kościoła Mariackiego. Przed wejściem wysłuchaliśmy  hejnału z wieży
kościelnej. 
    
      Potem poszliśmy zwiedzać Podziemia Rynku. Tam znaleźliśmy się w
średniowiecznym grodzie. Po obejrzeniu tego fantastycznego Muzeum
przeszliśmy Drogą Królewską pod Wawel, gdzie czekał na nas autokar. Z
niecierpliwością czekaliśmy na wejście do Parku Wodnego. Tam zabawom
nie było końca: szaleliśmy na zjeżdżalniach, szliśmy tęczową ścieżką,
bawiliśmy się w brodziku, pływaliśmy. Po dwugodzinnym pobycie w wodzie
przyszła pora na przyjazd do domu. Tej wycieczki nie zapomnimy długo.
Opowiadaliśmy o niej rodzicom do późnego wieczora. To była fantastyczna
wyprawa.      (werleg)                          

Przed spektaklem

 Już    
 wkrótce  
 dzień
       w
 krawacie!

Od kilku tygodni trwają przygotowania do gminnych zawodów w tenisa
stołowego. Chłopcy na wszystkich przerwach grają w tę grę. Lubią ten sport,
ponieważ ich wciąga. A tu krótka historia tej dyscypliny :

„Ping-pong, gra pokojowa w piłkę - tenis pokojowy, grany na stole –
wynaleziony ma się rozumieć w Anglii, ojczyźnie wszelkich sportów,
stał się nadzwyczaj modny w Paryżu. Jak przedtem 'five o’clock tea',
tak obecnie ping-pong jest na porządku dziennym w sferach, mających
dużo czasu i pieniędzy”. Prezentacja tej gry nastąpiła w Łodzi w 1912 r.
za pośrednictwem niemieckiego przedsiębiorcy Georga Lewensteina,
członka niemieckiego klubu sportowego Newcastle. Próbował on
zainteresować pingpongiem mieszkańców Łodzi, jednak uznano tą grę
za „zabawkę dziecinną” i ostatecznie zapomniano o niej.

                                                                              (stagot)

Redakcja numeru: 

Stanisław Gotfryd
Weronika Nadolnik
Marzena Rzepka
Małgorzata Klimczak
Karolina Skałoń
Klara Olszewska
Weronika Legutko
Magdalena Kierońska
Natalia Dzięciołowska

Który krawat mam wybrać?

Samorząd Uczniowski po raz kolejny organizuje dni w przebraniu lub z
ciekawym elementem garderoby. Zapytacie, po co? Otóż, przyczyna jest
prosta - macie się czuć w szkole jak najlepiej, a ubierając różne elementy
garderoby w tym samym dniu wszyscy - dobrze się bawimy, nieprawdaż?
Dlatego zachęcamy - już dnia 13.11.2013 (środa) odbędzie się coroczny
dzień w krawacie. Poszukaj w szafie brata, taty lub dziadzia, a może akurat
trafi Ci się barwny lub jednokolorowy, wąski lub szeroki, gładki lub w prążki
krawat? A jeśli nie znajdziesz nic ciekawego, to wybierz się na poszukiwania
do sąsiada. Tak samo zrób z kapeluszem, bo już 20.11.2013 (kolejna środa)
dzień w kapeluszu. A czy wiesz, że....krawaty i ich historia sięgają czasów
pierwszego cesarza Chin, gdzie właśnie w jego grobowcu odnaleziono
wczesne formy krawata. A kapelusz? Towarzyszy ludzkości już od
starożytności, kiedy to po raz pierwszy pojawił się w modzie Greków,
Rzymian i ludności mieszkającej na Wschodzie.  (karska)

      BIBLIOTEKA        
SZKOLNA    
ZAPRASZA! 

POŻYCZAJ KSIĄŻKI 
   I BIERZ UDZIAŁ 
   W KONKURSIE 
 NA NAJLEPSZEGO
CZYTELNIKA ROKU!

Rozgrzewka

Stagot

K.S.

S.G.
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